
InvitatZIUA: Buna ziua, astept intrebarile dumneavoastra!

Anon4234: Buna ziua, domnule Profesor. De-a lungul anilor ati avut elevi olimpici la fizica. As vrea sa va intreb
daca vreo unul dintre ei a ales cariera dumneavoastra, adica profeor de fizica?

Anon4234: Ati urmarit cariereile fostilor elevi olimpici? Pe unde sunt? Ce cariere au urmat? Si-au realizat visele?

InvitatZIUA: Nu a ales cariera de profesor, deoarece nivelul de salarizare din invatamant este mic in general, fata
de celelalte domenii economice, si exceptional de mic in raport cu eforturile necesare pentru a te prezenta onorabil la
clasa.

InvitatZIUA: Majoritatea fostilor olimpici au absolvit facultati de renume international (Cambridge, Princeton,
Jacobs University), unii si-au sustinut doctoratele si sunt realizati pe deplin profesional, fiind angajati in diferite
firme internationale si institute de cercetari, unde sunt foarte apreciati.

Anon4234: va felicit pentru performatele pe care le aveti, domule Profesor. Sa aveti parte doar de elevi buni

InvitatZIUA: Multumim foarte mult!

InvitatZIUA: Va multumesc si va doresc o zi buna in continuare!




